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Από το υπ’ αριθ. 18/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 455/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή πρότασης δημοτικών συμβούλων για 
συζήτηση του εκτάκτου θέματος «Θέση του Δ.Σ. για τη 
διαφάνεια, τη νομιμότητα και την επιχειρούμενη 
διαπόμπευση εργαζομένων της ΔΕΥΑΒ και των 
χορηγιών του Δήμου». 

 
       Σήμερα 9 Οκτωβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 5-10-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 28  μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Κεσίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Β. Γιαννουλάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε. Σοφιανίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Ε. Λευκοπούλου  
5. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Μανακούλης  
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 442/2000 

απόφασης προσήλθε η κα Μ. Τσαμήτρου.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 443/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 447/2000 απόφασης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 455/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. 
Ποτουρίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Κόλβατζης, Ν. Χαμαλής, Σ.  

14. Ν. Χαμαλής 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
17. Π. Πιτούλιας 
18. M. Σουμελίδης 
19. Α. Ταραλάς 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Γεωργιάδης, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. 
Ακριβόπουλος.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 459/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Δ. Ταχματζίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 

21. Χ. Γεωργιάδης 
22. Σ.  Παναγιωτίδης 
23. Λ. Τσαβδαρίδης 
24. Θ.  Σιδηρόπουλος 
25. Ι. Ακριβόπουλος 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
27. Ε. Κουκουρδής 
28. Π. Αγαθαγγελίδης 



 
 Στη συνέχεια και κατά τη διάρκεια της προ ημερησίας διάταξης συζήτηση ο 
πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Πουλασουχίδη ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Πουλασουχίδης :Δημοσιεύτηκαν στον τύπο, στοιχεία που αναφέρονται στους 
μισθούς των υπαλλήλων της ΔΕΥΑΒ.Οι υπάλληλοι διαπομπεύθηκαν σε ευρύτατη 
έκταση, διότι ενώ εμφανίζονται να παίρνουν υψηλές αμοιβές, στις καθαρές τους 
αποδοχές που αναφέρονται περιλαμβάνονται και οι εργοδοτικές τους εισφορές. 
Οφείλει το ΔΣ   και ο Δήμαρχος να προασπίσει τους εργαζόμενους. Εάν  οι μισθοί 
αυτοί δεν είναι νόμιμοι ή υπάρχει  τρόπος να περιοριστούν, να έρθει θέμα στο ΔΣ, για 
να υπάρξει  μία εξομάλυνση των  υπαλλήλων, με άλλους δημοτικούς υπαλλήλους. 
Όσο όμως δεν τίθεται τέτοιο θέμα είναι απαράδεκτο να εμφανίζονται αυτά τα 
στοιχεία στον τύπο. 
 Στη συνέχεια το λόγο πήρε και ο κ. Κουρουζίδης ο οποίος είπε ότι :Σε 
τελευταία  συνέντευξη που δόθηκε από συνάδελφο προς τα Μ.Μ.Ε. διαβάσαμε για 
χορηγίες. Κε Δήμαρχε να μας εξηγήσετε εάν κάποιοι είναι εμπλεκόμενοι. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Με την έκταση που πήραν τα 2 θέματα  πρέπει να απασχολήσει το 
ΔΣ. Κε  Κουρουζίδη, άλλο εμπλεκόμενοι και άλλο διαπλεκόμενοι. Η διαπλοκή μας 
ενδιαφέρει. Να ξεκαθαριστεί τι συμβαίνει στο Δήμο. 
 Επειδή όμως υπάρχουν θέματα, που αφορούν τους  συνδημότες , εφόσον 
συμφωνήσει το Σώμα, να μπει μετά το  12ο για συζήτηση. 
 Αγαθαγγελίδης :Για τι θέμα θα συζητήσουμε; 
 Δήμαρχος :Αποδέχτηκα προτάσεις από Δημ. Συμβούλους. 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν άκουσα τον κ. Κουρουζίδη να προτείνει συζήτηση  
προημερήσιας .Ερώτηση προς τον Δήμαρχο έκανε. 
 Ακριβόπουλος :Θα μετέχουμε κι εμείς στη συζήτηση; Θα γενικευτεί το θέμα; 
 Πρόεδρος :Ναι. 
 Χαμαλής :Είναι  σοβαρά θέματα. Να συζητηθούν σε άλλη συνεδρίαση. 
 Πουλασουχίδης :Να συζητηθεί τώρα. 
 Πρόεδρος :Θέση του ΔΣ για όλα όσα ακούστηκαν, αυτό είναι το θέμα. 
 Αγαθαγγελίδης :1)Για το θέμα της ΔΕΥΑΒ, δεν γνωρίζω τα στοιχεία και δεν 
μπορώ να συμμετάσχω σ΄αυτήν τη συζήτηση. Αφορούν και προσωπικά δεδομένα. 
Εάν  εσείς τα γνωρίζετε , έχετε παραβιάσει την νομοθεσία των προσωπικών 
δεδομένων. Να μας δώσετε αυτά τα  στοιχεία, διαφορετικά να μη συζητηθεί. 2)Όσον 
αφορά τις χορηγίες, δεν πρέπει να συζητηθεί. Όταν έπρεπε να συζητηθεί δεν 
συζητήθηκε. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν 3 προτάσεις. Του κ. Αγαθαγγελίδη για να μη 
συζητηθούν, του κ. Χαμαλή  για να συζητηθούν σε επόμενη συνεδρίαση και των κ.κ. 
Πουλασουχίδη και  Κουρουζίδη για να συζητηθούν τώρα. 
 Αγαθαγγελίδης :Συμφωνώ με τον κ. Χαμαλή. 
 Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την αντιπρόταση των κ.κ. Χαμαλή και 
Αγαθαγγελίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Ν. Χαμαλής, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, 
Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση για να συζητηθούν τώρα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, 
Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 



 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητούνται τώρα. Συμφωνείτε να συζητηθούν 
μετά το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και αποφάσισε το συμβούλιο, στην 
αρχή της συνεδρίασης, να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, μετά το 
12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα κάλεσε το 
συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Χαμαλής :Στο τελευταίο συμβούλιο που έγινε στη ΔΕΥΑΒ πάρθηκε απόφαση 
για να συσταθεί ειδική επιτροπή, η οποία θα εξετάσει την νομιμότητα των 
επιδομάτων και των μισθών των υπαλλήλων. Θα πρέπει να περιμένουμε τα 
συμπεράσματα της επιτροπής. 

Αραμπατζή Δέσποινα, πρόεδρος του Σωματείου εργαζομένων στη ΔΕΥΑΒ: 
Ήθελα να μεταφέρω την  πικρία των συναδέλφων που μπήκανε στα στόματα όλων. 
Εκτελούμε ένα δύσκολο έργο και από τα δημοσιεύματα όπως προέκυψε, οι μισθοί 
που παίρνουμε είναι νόμιμοι. Αναρωτιέμαι τι σκοπιμότητες υπάρχουν και πρέπει να 
λογοδοτούμε για τα χρήματα που παίρνουμε. Εάν υπάρχουν άλλοι συνάδελφοι που 
παίρνουν λιγότερα χρήματα, δεν ευθυνόμαστε εμείς γι αυτό. Καταγγέλουμε αυτήν 
την ενέργεια, γιατί την θεωρούμε άδικη. 

Πουλασουχίδης :Σας ενημέρωσαν να έρθετε εδώ; 
Αραμπατζή :Όχι. 
Πουλασουχίδης :Το θέμα των μισθών του προσωπικού της ΔΕΥΑΒ,ξεκίνησε 

από ένα ερώτημα που έθεσε ο κ. Γεωργιάδης Χρ. προς τον κ. Δήμαρχο, σχετικά με 
την άρνηση της ΔΕΥΑΒ, να του δώσει στοιχεία για τους  μισθούς των εργαζομένων 
σ΄αυτήν. Ο κ. Δήμαρχος έδωσε τα στοιχεία. Τα στοιχεία αυτά, δόθηκαν στον Τύπο. 
Τα ποσά που δημοσιεύτηκαν στις εφημερίδες., αφορούν τις καθαρές αποδοχές, τις 
εισφορές του εργαζόμενου και τις εισφορές του εργοδότη. Το καθαρό ποσό είναι 
αυξημένο  τουλάχιστον κατά 33-34%, σε σχέση με τις καθαρές αποδοχές. Πρέπει το 
ΔΣ να πάρει θέση. Με βάση τα δεδομένα η ΔΕΥΑΒ νόμιμα αμοίβει τους υπαλλήλους 
της. Ο εργαζόμενος τα δικαιούται και δεν επιτρέπεται σε κανέναν να τον καθιστά 
υπόλογο στην κοινωνία, επειδή παίρνει αυτά τα χρήματα. 

Κουρουζίδης :Για το θέμα  των χορηγήσεων. Υπόθηκε στη συνέντευξη ότι 
υπάρχουν διαπλεκόμενοι στο Δήμο, με την είσπραξη των χορηγήσεων που έγιναν, 
από κάποιες εταιρείες, στο Δήμο μας.Αυτό δεν συμβαίνει  στην πόλη μας. Εάν 
υπάρχουν στοιχεία, να τα φέρουν για να τα συζητήσουμε. Εάν δεν υπάρχουν να 
ανακαλέσουν όσοι τα είπαν.Δεν πρέπει να λέγονται απλά για να δημιουργούν 
εντυπώσεις και ένα κλίμα δυσβάσταχτο σε όλους. 

Έχουμε το δικαίωμα να κάνουμε έλεγχο στη ΔΕΥΑΒ. Εάν υπήρχαν στοιχεία 
που δεν είναι νόμιμα, θα έπρεπε  προτού δοθούν στον Τύπο, να καταγγελθούν στο 
ΔΣ. Να δοθούν τα στοιχεία μόνο για χρήση  ελέγχου πρωτού γίνουν οι ακριβείς 
εξακριβώσεις, δεν πρέπει να δημοσιεύονται στις εφημερίδες. 

Δελαβερίδης :Με πληροφόρησαν πριν 4-5 μήνες ότι στη ΔΕΥΑΒ κάποιοι θα 
στήσουν βόμβα. Άρχισαν οι αιτήσεις για το τι προσωπικό έχει η ΔΕΥΑΒ. Πρέπει να 
σας πω ότι έχουμε το λιγότερο προσωπικό από όλες τις ΔΕΥΑ. Μετά ήρθε το 
ερώτημα του κ. Γεωργιάδη, που ζήτησε τις καταστάσεις μισθοδοσίας των 
υπαλλήλων, τις οποίες δεν τις δώσαμε. Ηρθε θέμα στο ΔΣ, πήρε θέση ο Δήμαρχος  
ότι πρέπει να τα φέρουμε εδώ και να τα δώσουμε στον κ. Γεωργιάδη.Εγώ δεν θα τα 
έδινα ύστερα από συμβουλή του νομικού συμβούλου της ΔΕΥΑΒ. Ο Δήμαρχος 
πρέπει να δώσει ότι στοιχεία έχει. Εγγράφως υπενθύμισε ότι δεν πρέπει  να τα 
δημοσιοποιήσει. Παρόλα αυτά δεν το έπραξε ο κ. Γεωργιάδης. Δεν φοβόμαστε. Μας 



διακρίνει η νομιμότητα και η διαφάνεια. Οι απολαβές των εργαζομένων είναι 
νόμιμες. Να πάρει θέση ο κ. Σκουμπόπουλος και να μας πει: αν διαπίστωσε 
παρανομίες, γιατί δεν πήγε στον εισαγγελέα; Γιατί εκθέτει κοινωνικά τόσους 
εργαζόμενους; πολύ περισσότερο, όταν συναντά την τιμή του νερού που είναι η 
μικρότερη; Εξαρτάται από τις αποδοχές των εργαζομένων. Αυτό που επηρεάζει την 
τιμή του νερού είναι η μισθοδοσία που είναι απειροελάχιστη γύρω στο 15% του 
προϋπολογισμού της ΔΕΥΑΒ; Είναι η ίδια συμμετοχή για τα έργα. Φέτος έχουμε 100 
εκ. από τα έσοδα της ΔΕΥΑΒ, Ας προτείνει ο κ. Σκουμπόπουλος τι πρέπει να 
κάνουμε. Να καταργήσουμε τον ΟΕΥ; Να αγνοήσουμε τις συλλογικές συμβάσεις; 

Όσον αφορά τους μισθούς των υπηρεσιών, είναι ο βασικός ενιαίος μισθός. Τα 
υπόλοιπα είναι επιδόματα. Να ζητήσει συγνώμη ο κ. Σκουμπόπουλος από τους 
εργαζόμενους μπροστά στο ΔΣ, αλλιώς θα τον καταγγείλω για την παράνομη πράξη 
που έχει δώσει στη δημοσιότητα. 

Αγαθαγγελίδης :Το θέμα είναι στημένο. Ολοι καλά έκαναν τη δουλειά τους, 
γιατί συζητάμε; Κάποιοι χρησιζόμενοι τα οικονομικά του Δήμου, στήνουν έναν 
πολιτικό και εκλογικό μηχανισμό, ξοδεύοντας λεφτά του δημοσίου. Αυτό προκάλεσε 
πρόκληση για τους   φτωχούς της πόλης. 

Στόχος είναι η συγκάλυψη. Όταν ήσασταν πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ, είχαμε πει 
κ. Δήμαρχε, να κάνετε ενέργειες, ώστε τα τοκοχρεολύσια του δανείου, να μειωθούν 
και να μην μείνουν στο 18% που παρανόμως είχαν αυξηθεί από το 9%. Δεν μας 
ενημερώσατε για τις ενέργειές σας. Τα επιτόκια τώρα έχουν πέσει στο 8% και οι 
πολίτες πληρώνουν το δάνειο με 18%. Η ανταποδοτικότητα στις παροχές της ΔΕΥΑΒ 
δεν ενοχλεί κανέναν. Οι οικογένειες δύσκολα τα βγάζουν  πέρα, αν και έχουν 
συνεχείς αυξήσεις και ανατιμήσεις. 

Δεν έχουν ανάγκη οι εργαζόμενοι την απόφαση του ΔΣ για προστασία. Αυτοί 
πρέπει να μας προστατεύουν. 

Όσον αφορά τις χορηγίες. Δεν θα κάναμε καμία εκδήλωση εάν δεν είχαμε 
χορηγούς,  είπε ο κ. Δήμαρχος. Ξεχνάτε όμως ότι  οι όποιες πολιτιστικές εκδηλώσεις, 
μπορεί να είχαν στήριξη από χορηγούς, αλλά τα έσοδα των χορηγών, προέρχονταν 
από έναν παραγόμενο πλούτο, ας πούμε για την αρχαία Ελλάδα, από τους δούλους. 
Το αποδεχόμαστε αυτό το καθεστώς; Τι πολιτισμό παράγουμε με τέτοιου είδους 
εκδηλώσεις; Πολυδάπανες και φαντασμαγορικές; Ποιοί θα συμμετέχουν στο 
ακροατήριο αυτών των εκδηλώσεων; Οι χορηγοί δραστηριοποιούνται έντονα στο 
Δήμο μας. Όταν επισημάνθηκε αυτό στην επιτροπή, είπαμε να μην το δεχτείτε κ. 
Δήμαρχε. Σήμερα όμως δίνουμε κάλυψη στην επιλογή που έγινε από κάποιους. Όχι, 
δε δικαιούστε κάλυψη. Να λάβετε το βάρος της απόφασής σας. Είναι και οι εταιρείες 
διαπλεκόμενες. Να μην παίρνουμε  χορηγίες από  μεγαλοεπιχειρηματίες. Να  κάνουμε  
πολιτιστικές εκδηλώσεις για τις γειτονιές, για τους μαθητές κλπ. 

Ταχματζίδης :Ψήφισα για να γενικευτεί η συζήτηση του θέματος, μετά απ'   
όσα είπε στη συνέντευξή του ο  ασκούμενος Δήμαρχος κ. Σκουμπόπουλος. Θα 
θυμίσω το πόσο αγοραίο είναι σε ένα πολιτικό νήπιο ν' απευθύνεται  σ' αυτήν την 
παράταξη, η οποία εδώ και δεκαετίες, παράγει και προσφέρει έργο στην πόλη μας. Το 
πολιτικό νήπιο είναι η παράταξη. 

Διαβάζοντας τα ζητήματα, σε μερικά πράγματα θα συμφωνήσω με τον κ. 
Αγαθαγγελίδη.Εδώ όμως μπαίνουν ζητήματα διαπλοκής, διαχείρισης, που όταν αυτά 
ακούγονται ή διαβάζονται, το γέλιο ξεπερνά το όριο της φαντασίας. Προκαλούν 
αυτούς που τα διαβάζουν και χαρακτηρίζει αυτούς οι οποίοι απουσιάζουν παντελώς 
από τα πολιτιστικά δρώμενα αυτής της πόλης. Αυτά όλα εξαντλούν τα όρια και 
παραβιάζουν τις αρχές της πληροφόρησης. Η οποιαδήποτε κριτική για τις λειτουργίες 
μας, ως διοίκηση, δε γίνεται με κακή πρόθεση. 



Να βγαίνουμε και να λέμε ότι η χορηγία είναι διαπλοκή, δεν είναι σωστό, και 
σας χαρακτηρίζω ως αδαείς. Ιστορικά έχει παρελθόν η χορηγία. Στη σύγχρονη 
Ελλάδα, ο θεσμός αυτός έχει πολύ μικρό παρελθόν. Το 1986 θεσμοθετήθηκε. 
Χορηγία είναι μία πράξη επιχειρηματικού χαρακτήρα, ανάμεσα σε κάποιον που 
παρέχει οικονομική υποστήριξη, υπηρεσίες, προς ένα καλλιτέχνη ή μία διοργάνωση ή 
ένα οργανισμό, με αντάλλαγμα την προβολή του ονόματός του. Που είναι λοιπόν η 
διαπλοκή; Γιατί σήμερα είναι διαπλοκή αυτή η κατάσταση και δεν ήταν διαπλοκή το 
1999, όταν η ΔΕ τότε για τα εγκαίνια του συνεδριακού κέντρου, ομόφωνα αποφάσισε 
να δεχτεί την χορηγία της ΔΙΕΚΑΤ; Η χορηγία δεν είναι ούτε διαφήμιση, ούτε 
φιλανθρωπία για εμάς. Είναι μία από τις δραστηριότητες οικονομικής ενίσχυσης των 
πολιτιστικών οργανισμών και  ιδρυμάτων. 

Υπάρχει ένα άλλο ζήτημα. Όταν δεν υπάρχει μία πολιτική  σ΄αυτά τα 
ζητήματα, προσπαθούμε να δυναμιτίσουμε με ανεύθυνο τρόπο τον κάθε θεσμό, και 
να αποπροσανατολίσουμε τους πολίτες. Έχουν έλλειψη πολιτικής και οράματος. 

Κόλβατζης :Για τη ΔΕΥΑΒ. Υπήρξε αντίδραση της κοινωνίας. 
α) Οι μισθοί των εργαζομένων, επηρεάζουν το ύψος των τελών ύδρευσης-

αποχέτευσης, πράγμα που επιβαρύνει τους δημότες με  επιπλέον κόστος στον 
οικογενειακό προϋπολογισμό τους; Δόθηκε απάντηση από τον πρόεδρο της ΔΕΥΑΒ. 
Η επιβάρυνση είναι ελάχιστη. 

β)Το ύψος των μισθών βρίσκεται σε μία αντίφαση. Το ύψος των 
δημοσιευμένων αμοιβών δεν ανταποκρίνεται στην πραγματικότητα. Οι αμοιβές είναι 
πιο χαμηλές. 

Για τις χορηγίες. Είναι η πλέον βασική πηγή χρηματοδότησης για την 
οργάνωση πολιτιστικών δράσεων υψηλού επιπέδου. Οποιαδήποτε υπόνοια για 
διαπλοκή ή συνδιαλλαγή σε σχέση με τους χορηγούς, δεν πρέπει να δημοσιεύεται, 
διότι θα αναστείλει την πρωτοβουλία των χορηγών, με αποτέλεσμα να υπονομευθούν 
κάποιες εκδηλώσεις. 

Χαμαλής :Για τη ΔΕΥΑΒ. Είμαι υπέρ της αναβολής του θέματος, διότι: 
α)Δεν ήμασταν ολοκληρωτικά προετοιμασμένοι, επί του θέματος. 
β)Εχει συσταθεί μία επιτροπή, από μέλη του ΔΣ της ΔΕΥΑΒ, η οποία θα 

ερευνούσε τη νομιμότητα αυτών. Ως μέλος του συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ, πιστεύω ότι 
το ΔΣ αυτής, λειτουργεί άψογα. Εάν αυτές οι μισθολογικές καταστάσεις έρχονταν πιο 
νωρίς στη δημοσιότητα, δε θα συζητούσαμε γι΄αυτό το θέμα. 

Για τις χορηγίες. Είναι απαραίτητες. Πρέπει  όμως να γίνεται σωστή επιλογή 
των χορηγών. 

Γεωργιάδης Χρ.:Νομικοί της Αθήνας, με διαβεβαίωσαν ότι δεν υπάρχουν 
προσωπικά δεδομένα. Πριν λίγες μέρες άκουσα ότι οι μισθολογικές καταστάσεις της 
ΔΕΥΑΒ, δεν είναι ακριβής. Ποιές είναι οι σωστές: Οι μισθολογικές  καταστάσεις 
είναι άδικες. Ρώτησαν οι υψηλά ιστάμενοι της ΔΕΥΑΒ τους εργαζόμενους, ποια 
σύμβαση τους συμφέρει; Είναι ίδιες οι συμβάσεις των υψηλών ισταμένων με των 
εργαζομένων; 

Ζητάνε οι υπάλληλοι της ΔΕΥΑΒ, τη χορήγηση επιδομάτων ξένης γλώσσας. 
Για τι τώρα; Τώρα κατάλαβαν ότι το έπαιρνε υψηλά ιστάμενος της ΔΕΥΑΒ και  όχι 
αυτοί ενώ γνώριζαν ότι το δικαιούνται; 

Ακριβόπουλος :Αυτά που κατέθεσε ο κ. Σκουμπόπουλος είναι σαφή  και δεν 
έχουν να αποκρύψουν τίποτα. Δεν είπε ότι είναι παράνομες οι καταστάσεις. 

Στο θέμα των χορηγών, πρώτα γράφτηκαν οι χορηγίες σε έντυπα και μετά 
ήρθε θέμα στην ΔΕ. 

Στο θέμα των διαδικασιών. Υπάρχει μία  έγγραφη ερώτηση του κ. Γεωργιάδη 
Χρ. Το ΔΣ της ΔΕΥΑΒ του απαντά ότι είναι προσωπικά δεδομένα. Η απάντηση είναι 
αναιτιολόγητη. Ποιο είναι το άρθρο του νόμου περί προσωπικών δεδομένων, το οποίο 



παραβιάζει; Είναι νόμιμα. Δεν υπάρχει λόγος να μην τα δημοσιοποιήσουμε. Δεν είπε 
ο κ. Σκουμπόπουλος τίποτα το επιλήψιμο. Να μας πει ο κ. Δήμαρχος , που εστιάζεται 
η διαπόμπευση. 

Ουρσουζίδης :Η πρώτη επαφή που είχα με το αντικείμενο, μου δημιούργησε 
την αίσθηση ότι υπάρχουν παχυλοί μισθοί, συγκριτικά με άλλους υπαλλήλους του 
Δήμου, οι οποίοι εργάζονται σε αντίστοιχες θέσεις. Πρέπει να περιμένουμε το 
πόρισμα αυτής της επιτροπής, και μετά να προβούμε σε οποιαδήποτε ενέργεια, 
προκειμένου να προασπίσουμε τα συμφέροντα του Δήμου και να άρουμε όποιες 
αδικίες υπάρχουν μεταξύ των εργαζομένων. Ο ρόλος μας δεν είναι να δημιουργούμε 
απλά εντυπώσεις, που πρόσκαιρα αποδίδουν, μακροχρόνια όμως, εάν δεν 
τεκμηριωθούν, θα αποβούν εις βάρος του καταγγέλοντα. 

Για  τις χορηγίες. Όποιος συνάδελφος έχει στοιχεία ότι λαμβάνουν χώρα 
αθέμιτα γεγονότα, οφείλει να τα καταγγείλει. Ο κ. Γεωργιάδης Χρ. δεν διαφώνησε για 
τις χορηγίες, απλά είπε να πάνε  στα παιδιά με ειδικές ανάγκες. Να κριθούμε, 
τεκμηριωμένα, με τον πλέον αυστηρό τρόπο και όποιες ευθύνες μας αναλογούν να τις 
υποστούμε. 

Σκουμπόπουλος :Κατηγορώ την πολιτική φιλοσοφία  του Δημάρχου. Δεν είχε 
το δικαίωμα να μειώσει τον κ. Γεωργιάδη Χρ. και μαζί μ΄αυτόν και την παράταξή 
μας. Είπα στη συνέντευξη ότι αυτό που μας ενδιαφέρει είναι η οικονομική πολιτική 
της  ΔΕΥΑΒ και η οικονομική επιβάρυνση για τον δημότη. Πως θα  ενημερωθούν οι 
πολίτες για τον τρόπο υπολογισμού των τελών ύδρευσης-αποχέτευσης; Πως οι 
εργαζόμενοι  θα διαφυλάξουν τα δικαιώματά τους, όταν δεν έχουν  πρόσβαση  στα  
στοιχεία που τους ενδιαφέρουν; Πως  θα   διεκδικήσουν το δίκαιό τους, όταν 
φοβούνται να ενημερώσουν τα μέλη του  ΔΣ για τα  προβλήματά τους;  Ακόμα και   
προσωπικά δεδομένα να είναι οι μισθοί του προσωπικού έπρεπε να τα 
δημοσιοποιήσουν από μόνοι τους. Εμείς δίνουμε τις καταστάσεις, για να 
προστατεύσουμε τον Δήμαρχο και το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ. 

Με έγγραφο ο δ/ντής αυτής απάντησε στον κ. Γεωργιάδη ότι για λόγους 
ανεξαρτήτως της θέλησής μας, αδυνατούμε να σας χορηγήσουμε αντίγραφα των 
εγγράφων που ζητάτε για την διαφύλαξη του κύρους της υπηρεσίας μας. Ο κ. 
Δήμαρχος, ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ, την ίδια στιγμή έπρεπε να τον καλέσει σε 
απολογία για προσβολή του προϊσταμένου του. Σε άλλο έγγραφο, για το ποιοι 
υπάλληλοι της ΔΕΥΑΒ παίρνουν επιδόματα, αναφέρεται ότι για τους υπαλλήλους οι 
οποίοι αμείβονται με την τάδε σύμβαση έχουν δοθεί μεν τα είδη ατομικής 
προστασίας, αλλά η υπηρεσία έθεσε ερωτήματα, προκειμένου να διευκρινίσει εάν 
πράγματι τα δικαιούνται. Νόμιμα μπορεί να είναι, αλλά είναι και άδικα. Ήθελα να 
δώσω μία συμβουλή στους εργαζόμενους της ΔΕΥΑΒ. Προσοχή στα παιχνίδια αυτής 
της εξουσίας. 

Για τις χορηγίες. Το πρόγραμμα εκδηλώσεων κυκλοφόρησε την Πέμπτη. Την 
Παρασκευή συνεδρίαζε η ΔΕ. Δεν έπρεπε αυτό το πρόγραμμα να εκδοθεί αργότερα 
από τη ΔΕ; Σήμερα σας καλεί ο κ. Δήμαρχος στις εκδηλώσεις της 16ης Οκτωβρίου. 
Στη συνέχεια υπάρχει θέμα για έγκριση του προγράμματος. Έπρεπε να το εγκρίνουμε 
πρώτα και μετά να μας το στείλει. Γιατί; 

Δήμαρχος :Δόθηκαν αυτά τα στοιχεία στον κ. Γεωργιάδη Χρ. και την επομένη 
μέρα κατατέθηκε αίτηση από τον κ. Χατζηευστρατίου που ρωτούσε σε ποια διάταξη 
του νόμου, υπάρχει αυτό το σημείο των προσωπικών δεδομένων; 

Εχω τη γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου της ΔΕΥΑΒ, που επισημαίνει 
έναν κίνδυνο. Επικοινωνώ με τον κ. Γεωργιάδη και μου λέει ότι δεν είχε καμία 
συζήτηση με τον κ. Χατζηευστρατίου, ούτε τον ζήτησε στοιχεία. Άλλα λεει ο 
κ.Χατζηευστρατίου. Υπάρχει διασύνδεση. Εάν έκρινα ότι κάτι δεν είναι νόμιμο, 
επιβάλλεται να το δώσω στη δημοσιότητα και στον Εισαγγελέα. Όταν όμως 



αποδέχομαι  ότι είναι νόμιμα και τα δίνω, τι σημαίνει; Ότι παίρνουν υψηλότερες 
αμοιβές από άλλους εργαζόμενους; 

Κάνω  την εξής ερώτηση. Ενας υπάλληλος του Δήμου Βέροιας, παίρνει τις 
ίδιες μισθολογικές απολαβές με έναν υπάλληλο της ΔΟΥ Βέροιας; Εάν όχι θα πρέπει 
να δώσουμε ονομαστικές καταστάσεις στη δημοσιότητα; Εάν αυτό δεν είναι 
προσωπική διαπόμπευση εργαζομένων, τότε ποιο είναι; Τι προτείνετε; Να μην 
εφαρμόζει το Διοικητικό Συμβούλιο την εργατική νομοθεσία και τις κλαδικές 
συμβάσεις; Να αλλάξουμε τον Οργανισμό και να πούμε ότι δεν εφαρμόζουμε τα 
μισθολόγια των εργαζομένων; 

Για τις χορηγίες. Τι σχέση έχει ο Δήμος με την Αθωνική; Έχουμε ένα υπόγειο 
πάρκινγκ όπου ανήκει κατά 70% στη Μητρόπολη και 30% στο Δήμο. Δεν έχει καμία 
σχέση με τη δημοπράτηση. 

Με τη ΔΙΕΚΑΤ, ποιός είχε τη διαπλοκή; Η τεχνική υπηρεσία που είχε την 
επίβλεψη και οι συνδημότες, που ομόφωνα είχε ορίσει το προηγούμενο ΔΣ; Η 
επιτροπή που παρέλαβε το έργο; Η Ευρωπαϊκή Ενωση που έλεγξε οικονομικά το 
έργο; Πέρσι, που ακόμα δεν είχε ελεγχθεί οικονομικά το έργο, αποδεχθήκαμε ως ΔΣ, 
ομόφωνα 10 εκ. από την ΔΙΕΚΑΤ, για χορηγία πάλι στον  ίδιο χώρο. Γιατί το 
θυμηθήκαμε φέτος; Μήπως τελικά παρασυρόμαστε από ένα κλίμα που πάει να 
επικρατήσει σε πανελλήνιο επίπεδο, περί διαπλεκομένων, και προσπαθούμε να το 
μεταφέρουμε σε τοπικό επίπεδο, κάνοντας κακό στον τόπο; 

Δεν απευθύνθηκε ο Δήμαρχος στις εταιρείες , αλλά ο ενιαίος φορέας, ως 
υπηρεσία. Ο ενιαίος φορέας πολιτισμού, γνώριζε εάν αυτοί θα είναι χορηγοί, όταν 
εξέδιδε το πρόγραμμα. Οι διαπλοκές είναι όταν γίνονται συμφωνίες κρυφές. Όταν   
κρύβονται άλλα πράγματα. Όταν δεν γίνεται αυτό, έχει υποχρέωση κανείς να 
κρατήσει ότι έχει στο μυαλό του,  γιατί  μας προσβάλει. Όλα είναι διαφανή. Όπου δεν 
είναι, να το καταγγείλετε με στοιχεία  και όχι με γενικόλογα. Ότι έχετε να πείτε, να το 
πείτε εδώ, παρουσία των ανθρώπων που έκαναν τον έλεγχο, για να ξεκαθαρίσουμε 
την εντιμότητα και τη διαφάνεια. 

Για τους λόγους αυτούς το ΔΣ πρέπει: 
α)Να πάρει θέση στο ζήτημα των εργαζομένων της ΔΕΥΑΒ. θα σεβόμαστε 

την εργατική νομοθεσία; Θα σεβόμαστε τις κλασικές συλλογικές συμβάσεις; Ναι ή 
όχι. 

β)Στο θέμα της προσωπικής διαπόμπευσης. Να ανεχόμαστε να  
διαπομπεύονται, περνώντας τα ονόματά τους με τις απολαβές τους στις εφημερίδες, 
όταν είναι νόμιμες αυτές οι απολαβές; Ναι ή όχι; 

γ)Για το θέμα των χορηγών. Το ΔΣ κρίνει ότι υπάρχουν αδιαφάνειες και 
διαπλεκόμενα ή όχι; 

δ)Θα επιτρέψουμε χωρίς στοιχεία-ενδείξεις, να υπάρχει μία ατμόσφαιρα 
θολούρας στα πεπραγμένα    ή όχι. 

Όσοι  τοποθετήθηκαν, εάν  θεωρούν ότι οι απολαβές των εργαζομένων στη 
ΔΕΥΑΒ, που δώσανε στη δημοσιότητα, είναι παράνομες, να το δηλώσουν και να 
ζητήσουμε αυτόματα από τον εισαγγελέα  να   επιληφθεί. Εάν δεν είναι παράνομες, 
οφείλουν να ζητήσουν συγνώμη από τους εργαζόμενους για τη διαπόμπευσή τους. 

Πουλασουχίδης :Οφείλω να ενημερώσω τον Πρόεδρο της ΔΕΥΑΒ, τον 
Δήμαρχο και τον Πρόεδρο του ΔΣ, για το έκτακτο θέμα. Όποιος έχει έννομο 
συμφέρον δικαιούται  να ζητήσει έγγραφα στοιχεία. 

Ο κ. Γεωργιάδης, εφόσον δικαιολογήσει το έννομο συμφέρον, είναι  μέλος 
του συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ, νομιμοποιείται να ζητήσει αυτά τα στοιχεία και να τα 
δώσει στον κ. Σκουμπόπουλο. Ο κ. Σκουμπόπουλος όμως, όταν κάνει δημόσια χρήση 
αυτών των  στοιχείων, οφείλει να τα χρησιμοποιήσει  για το θέμα που θέλει να θέσει, 
κι όχι προσωπικά. Είναι νόμιμη η μισθοδοσία της ΔΕΥΑΒ. Υπάρχουν καινούργια 



αιτήματα για επιδόματα. Είναι νόμιμα ή παράνομα; Εάν είναι νόμιμα, γιατί έγινε η 
επιτροπή; 

Δελαβερίδης : Ήθελα να κάνω ένα σχόλιο. Πρόκειται για μικτές αποδοχές των 
εργαζομένων. Τον Ιούλιο ζήτησα από τον κ. δ/ντή, να δει όλα τα επιδόματα και να τα 
προσαρμόσει σύμφωνα με τον καινούργιο ΟΕΥ και τις συλλογικές τους συμβάσεις. Η 
διοίκηση δεν δίνει τα επιδόματα, αλλά ο νόμος, οι συμβάσεις κλπ.  Όπου όμως κάπου 
δεν υπάρχουν διευκρινίσεις, το θέμα έρχεται στο Διοικητικό Συμβούλιο. Έτσι λοιπόν 
είχαμε το τελευταίο Διοικητικό Συμβούλιο στις 29/9 , όπου είχαμε αυτά τα θέματα. 
Οι περισσότερες όμως αιτήσεις ήρθαν μετά από την επίσκεψη του κ. Γεωργιάδη στον 
βιολογικό καθαρισμό. Ένας εργαζόμενος που ανήκει στην ΠΟΕ ΔΕΥΑ η 
προγραμματική του σύμβαση προβλέπει να πάρει  και τα ρούχα. Για τους 
εργαζόμενους όμως με την άλλη σύμβαση δεν προβλέπεται. 

Αγαθαγγελίδης :Εάν η διοίκηση, μετά από αυτήν τη συζήτηση, νοιώσει αυτά 
τα 2 ζητήματα, τότε η σημερινή συζήτηση θα είναι χρήσιμη. Εάν όμως επανέλθουν 
στα ίδια, ότι δηλ. δεσμευόταν  από την μία ότι θα έρθουν αποφάσεις αφού πρώτα 
συζητηθούν στο ΔΣ, και όλα να έρχονται μετά τις υπογραφές των σχετικών 
συμβάσεων, τότε είναι άχρηστη η σημερινή συζήτηση. 

Όσο για τη διαφάνεια , ψάχνουμε τελικά τη διαφάνεια ή τη νομιμοφάνεια; 
Ταχματζίδης :Ζήτησα τα στοιχεία μισθοδοσίας του κ. Γεωργιάδη από την 

υπηρεσία του και μου είπαν ότι δεν μπορούν να τα δώσουν γιατί είναι προσωπικά 
δεδομένα. Να προσπαθήσουμε να μεταφέρουμε το παιχνίδι, διότι δεν έχουμε στόχους 
και οράματα στο ΔΣ. Προσπαθούμε να σπιλώσουμε. Έχω πει τον κ. Δ/ντή, να στείλει 
ένα κείμενο προς όλους του Δημοτικούς Συμβούλους που δεν συμμετέχουν, να 
ξεκαθαρίσουν τη στάση τους, αν θα συμμετέχουν στα όργανα αυτά, και από εκεί και 
πέρα θα υπάρχει συγκεκριμένη αναφορά στο επόμενο ΔΣ. 

Κουρουζίδης :Γιατί έγινε η συνέντευξη και γιατί δόθηκαν στη δημοσιότητα 
αυτά τα στοιχεία; 

Να γίνεται σοβαρή αντιπολίτευση. 
Γεωργιάδης Χρ.:Με ένα τηλεφώνημα σας κ. Δήμαρχε, θα έχετε τα μισθό μου. 

Δεν προέτρεψα κανέναν υπάλληλο. Λάθος πληροφόρησαν τον κ. Δελαβερίδη. Από  
1-7-1999 δεν υπάρχει απάντηση σε αίτηση. Είναι λάθος της ΔΕΥΑΒ  η αργοπορία 
των απαντήσεων. 

Για τις χορηγίες. Για όποια δεν με ενημερώνεται δεν θα συμφωνώ. Μόνο για 
τη μετακίνησή σας θα δέχομαι να την ψηφίζω. Εάν η δωρεά ήταν για τα παιδιά με 
ειδικές ανάγκες και για τα ΚΑΠΗ, θα έλεγα ναι. 

Ακριβόπουλος :Ποια φράση του κ. Σκουμπόπουλου στις εφημερίδες 
αποτελούσε διαπόμπευση και διαπλοκή; Ο κ. Σκουμπόπουλος ήταν σαφής. Δεν 
υπάρχει τίποτε παράνομο στις καταστάσεις αυτές. Ακόμη μία φορά ο κ. Δήμαρχος 
μας επιβεβαίωσε ότι πρώτα ήρθε σε συνεννόηση με τις παραπάνω εταιρείες και μετά 
έφερε το θέμα στη ΔΕ. Όλα αυτά τα λέτε εσείς, για να δημιουργήσετε άλλοθι στον 
εαυτό σας. Όταν  κάποιος παίρνει νόμιμα  τον μισθό του, δεν έχει λόγο να φοβηθεί. 
Δεν πείσατε κανέναν με τον λόγο σας. 

Ουρσουζίδης :Αποτελεί ή όχι διαπόμπευση το γεγονός ότι εμφανίζεται 
κάποιος εργαζόμενος και λέει ότι απολαμβάνει πολλαπλά απ΄ ότι στην 
πραγματικότητα παίρνει, σε σχέση με το μισθό του; 

Υπάρχει θέμα διαπλοκής; 
Σκουμπόπουλος :Αν πάνε νομικοί σε οποιαδήποτε υπηρεσία και ζητήσουν το 

μισθό κάποιου υπαλλήλου δεν θα τον δώσουν. Ο κ. Γεωργιάδης, ως μέλος του 
Διοικητικού Συμβουλίου, ζήτησε τις καταστάσεις. Ο κ. Δελαβερίδης οφείλει να τις 
δώσει και απορώ γιατί ακόμη και σήμερα λεει ότι πάλι δεν θα τις έδινε. Οι 



υψηλόμισθοι πήραν τη μισθολογία όπως την ήθελαν αυτοί και άφησαν όλους τους 
άλλους εργαζόμενους ανημέρωτους. 

Να παίρνετε χορηγίες κ. Δήμαρχε, αλλά με νόμιμες διαδικασίες. Δεν μπορεί 
με μία εταιρεία, ενώ έχει υποβάλει προσφορά στο Δήμο, να συνομιλείτε και να λέτε 
ότι σας δίνουμε ή θέλουμε τόσα και να φέρνετε εκ των υστέρων την απόφαση για 
έγκριση στη ΔΕ. 

Αγωνιζόμαστε για τα δίκαια αιτήματα όλων των εργαζομένων του Δήμου και 
θα ανοίξει διάλογος μεταξύ τους γιατί υπάρχουν τεράστιες αδικίες με την πολιτική 
που ακολουθείτε και στις άλλες επιχειρήσεις. 

Δήμαρχος : Κε Ακριβόπουλε, αν υπήρξε διαπόμπευση ή όχι, φάνηκε και από 
την ομόφωνη απόφαση-ανακοίνωση της Γ.Σ των εργαζομένων της ΔΕΥΑΒ και από 
την παρουσία τους εδώ. 

Κ. Αγαθαγγελίδη, ούτε με ρωσική μαφία, ούτε με τους προκατόχους της 
ρωσικής μαφίας είχαμε σχέση. 

Χαίρομαι που ο κ. Σκουμπόπουλος με την τοποθέτησή του έριξε τη μάσκα. 
Εμείς δεν συμφωνήσαμε να υπάρχουν τα διαφορετικά μισθολόγια, όπως ομόφωνα το 
Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ ψήφισε έναν οργανισμό, ο οποίος συντάχθηκε σε 
συνεργασία με το σωματείο των εργαζομένων. 

Μπαίνει ένα κρίσιμο ερώτημα. Ύστερα από όσα ειπώθηκαν εδώ περί 
διαπλοκής, ο κ. Σκουμπόπουλος τα ανακαλεί ή όχι; 

Σκουμπόπουλος :Όχι. 
Δήμαρχος :Επειδή είμαστε και φαινόμαστε νόμιμοι, διαφανείς και καθαροί, 

γι΄αυτό είμαστε ιδιαίτερα ενοχλημένοι από το ύφος και τα  υπονοούμενα της 
συνέντευξης. Εριξα σανίδα σωτηρίας στον κ. Σκουμπόπουλο γι΄αυτά που είπε στη 
συνέντευξή του. Απ΄την στιγμή που επιμένει να λέει τα ίδια, είμαι υποχρεωμένος να 
συνηγορήσω στην πρόταση που κατέθεσε ο κ. Πουλασουχίδης σε σχέση με το 
περιεχόμενο της θέσης και της απόφασης του ΔΣ. 

Πρόεδρος :Η πρόταση που κατατέθηκε στο προεδρείο από τους κ.κ. 
Κουρουζίδη και Πουλασουχίδη έχει ως εξής: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας : 
1.-Δηλώνει ότι, ο Δήμος, τα νομικά πρόσωπα  και οι δημοτικές επιχειρήσεις 

σέβονται και εφαρμόζουν την εργατική νομοθεσία και τις  κλαδικές συμβάσεις 
εργασίας αδιάφορο αν αυτές διαμορφώνουν επίπεδα αμοιβών μικρότερα ή 
μεγαλύτερα για διάφορες ομάδες εργαζομένων. 

2.-Υπηρετεί   πάντοτε  την απόλυτη διαφάνεια και νομιμότητα. Για τον λόγο 
αυτό, παρόλο που οι μισθολογικές καταστάσεις των εργαζομένων στην ΔΕΥΑΒ, 
προστατεύονται από την νομοθεσία περί προσωπικών δεδομένων, με εντολή του 
Δημάρχου, δόθηκαν, όπως προβλέπει ο Κανονισμός του Δημοτικού Συμβουλίου, 
στην αντιπολίτευση για να ασκήσει τον οποιονδήποτε έλεγχο νομιμότητας αυτών. 
Κατά συνέπεια κάθε προσπάθεια "μομφής" του Δημάρχου είναι κακοήθης. 

3.-Καταδικάζει απερίφραστα, από την στιγμή που και οι ίδιοι οι 
καταγγέλλοντες ομολογούν ότι οι αποδοχές των εργαζομένων είναι νόμιμες, την 
διοχέτευση αυτών στον τύπο, που ουσιαστικά διαπομπεύει εργαζόμενους, των οποίων 
το μοναδικό "αμάρτημα" είναι ότι έλαβαν τις ΝΟΜΙΜΕΣ  αποδοχές τους. 

4.-Διαπιστώνει ότι οι δήθεν καταγγελίες για τις χορηγίες στον τομέα του  
πολιτισμού είναι ανυπόστατες, ψευδείς και κακοήθεις. Οι χορηγίες αποτελούν μόνιμη 
επιδίωξη του Δήμου και του Ενιαίου Φορέα Πολιτισμού, η δε διαδικασία αποδοχής 
των έγινε νόμιμα, με απόλυτη διαφάνεια και με τις προβλεπόμενες από τον νόμο 
διαδικασίες, όπως  ακριβώς  ακριβώς εξ άλλου είχε γίνει και στο παρελθόν, τότε που 
η μειοψηφία δεν είχε προβάλλει ΚΑΜΙΑ αντίρρηση. 



5.-Καταδικάζει κάθε  προσπάθεια μεταφοράς ενός νοσηρού κλίματος δήθεν 
"σκανδαλολογίας" που επιχειρείται στην τοπική μας κοινωνία. 

6.-Καλεί τους οποιουσδήποτε καταγγέλοντες, ή να προσκομίσουν άμεσα στον 
Εισαγγελέα όσα "στοιχεία" έχουν, ή, σε περίπτωση ανυπαρξίας στοιχείων να 
ανακαλέσουν δημόσια, άλλως , δηλώνει ότι είναι έκθετοι στην συνείδηση των 
πολιτών του Δήμου. 

  Ακριβόπουλος :Το κείμενο είναι προκατασκευασμένο. Αποτελεί 
διαπόμπευση του θεσμού. Προτείνω αποχή. 

Σκουμπόπουλος :Είναι προκατασκευασμένο κείμενο. Αποχή σε αποφάσεις 
που υπονομεύουν τη λειτουργία του Δήμου. 

Πουλασουχίδης :Επί προσωπικού, δεν θα ήμουν προετοιμασμένος; Δεν 
αναιρέθηκε τίποτα απ΄αυτά. Μόνο η αποχή. 

Κουκουρδής :Πώς βρέθηκε η πρόεδρος του συλλόγου εργαζομένων  της 
ΔΕΥΑΒ στο ΔΣ; 

Πρόεδρος :Η πόλη βουϊζει για τα συγκεκριμένα θέματα. Δεν θα ερχόταν; 
Αγαθαγγελίδης :Αυτή η πρόταση κατατέθηκε προκατασκευασμένη. Η 

συγκεκριμένη διατύπωση μοιάζει σαν πρόταση μετάνοιας. Προτείνω να ψηφιστεί η 1η 
παρ. με την εξής διαφοροποίηση: "1.Δηλώνει ότι ο Δήμος, τα Ν.Π και οι δημ. 
επιχειρήσεις σέβονται και εφαρμόζουν την εργατική νομοθεσία και τις κλαδικές 
συμβάσεις εργασίας αδιάφορα αν αυτές διαμορφώνουν επίπεδα αμοιβών μικρότερα ή 
μεγαλύτερα για διάφορες ομάδες εργαζόμενων". 

Όσον αφορά για το ζήτημα των χορηγιών, ανεξάρτητα από τη θέση που έχει η 
κάθε παράταξη, η άποψη του ΔΣ να είναι ότι αυτές πρέπει να γίνονται πάντα με τις 
νόμιμες διαδικασίες. 

Δήμαρχος :Μία δήλωση. Μέχρι την τελευταία στιγμή περίμενα από τις 
τοποθετήσεις και από την πρόσκληση και την πρόκληση του κ. Σκουμπόπουλου, να 
διαφοροποιηθεί η οποιαδήποτε εισήγηση στο ΔΣ για ψήφιση.  Από τη στιγμή που 
εμμένει στα όσα είπε, δεν υπάρχει  άλλος δρόμος προστασίας. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν 2 προτάσεις. Του κ. Αγαθαγγελίδη και των κ.κ. 
Κουρουζίδη και Πουλασουχίδη. 

Πουλασουχίδης :Δέχομαι την πρόταση του κ. Αγαθαγγελίδη. 
Δήμαρχος :Από την στιγμή που δέχονται την τροποποίηση της διατύπωσης 

του κ. Αγαθαγγελίδη, να βάλετε μία-μία τις παραγράφους κε πρόδρε. 
Πρέοδρος :Αποδεκτή η πρότασή σας. 
Αγαθαγγελίδης :Στο θέμα της ΔΕΥΑΒ, οι β' & γ' παράγραφοι δεν είναι 

ανεξάρτητοι από την α. Είναι μία απόφαση. 
Πρότεινα να μπει σε ψηφοφορία μόνο η πρώτη παράγραφος του κειμένου. Η 

μόνη αποδεκτή ανακοίνωση από τον Δήμο είναι ότι ο Δήμος οφείλει να σέβεται την 
εργατική νομοθεσία. Αλλιώς δεν το ψηφίζω. 

Δήμαρχος :Κε πρόεδρε, δεχθήκατε την πρότασή μου. Μία -μία οι παράγραφοι 
της πρότασης να μπαίνουν σε ψηφοφορία και να τοποθετούνται οι Δημοτικοί 
Σύμβουλοι θετικά ή αρνητικά. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 1η παράγραφο όπως αυτή 
διαφοροποιήθηκε; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  



Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 2η παράγραφο; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 3η παράγραφο; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 4η παράγραφο; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 5η παράγραφο; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την 6η παράγραφο; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. 
Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
Αποχή δήλωσαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου 
– Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Π. Αγαθαγγελίδης.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Ι. Κουρουζίδη και Κ. 
Πουλασουχίδη. 
2.- Το γεγονός ότι ο Δήμαρχος συναίνεσε για να συζητηθούν εκτάκτως τα παραπάνω 
θέματα. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Αποδέχεται τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Ι. Κουρουζίδη 
και Κ. Πουλασουχίδη για συζήτηση του εκτάκτου θέματος «Θέση του Δ.Σ. για τη 
διαφάνεια, τη νομιμότητα και την επιχειρούμενη διαπόμπευση εργαζομένων της 
ΔΕΥΑΒ και των χορηγιών του Δήμου». 
 Γ) Εκφράζει τη θέση του, για το παραπάνω θέμα, ως εξής: 

1.-Δηλώνει ότι, ο Δήμος, τα νομικά πρόσωπα  και οι δημοτικές επιχειρήσεις 
σέβονται και εφαρμόζουν την εργατική νομοθεσία και τις  κλαδικές συμβάσεις 
εργασίας αδιάφορο αν αυτές διαμορφώνουν επίπεδα αμοιβών μικρότερα ή 
μεγαλύτερα για διάφορες ομάδες εργαζομένων. 

2.-Υπηρετεί   πάντοτε  την απόλυτη διαφάνεια και νομιμότητα. Για τον λόγο 
αυτό, παρόλο που οι μισθολογικές καταστάσεις των εργαζομένων στην ΔΕΥΑΒ, 
προστατεύονται από την νομοθεσία περί προσωπικών δεδομένων, με εντολή του 
Δημάρχου, δόθηκαν, όπως προβλέπει ο Κανονισμός του Δημοτικού Συμβουλίου, 
στην αντιπολίτευση για να ασκήσει τον οποιονδήποτε έλεγχο νομιμότητας αυτών. 
Κατά συνέπεια κάθε προσπάθεια "μομφής" του Δημάρχου είναι κακοήθης. 

3.-Καταδικάζει απερίφραστα, από την στιγμή που και οι ίδιοι οι 
καταγγέλλοντες ομολογούν ότι οι αποδοχές των εργαζομένων είναι νόμιμες, την 
διοχέτευση αυτών στον τύπο, που ουσιαστικά διαπομπεύει εργαζόμενους, των οποίων 
το μοναδικό "αμάρτημα" είναι ότι έλαβαν τις ΝΟΜΙΜΕΣ αποδοχές τους. 

4.-Διαπιστώνει ότι οι δήθεν καταγγελίες για τις χορηγίες στον τομέα του  
πολιτισμού είναι ανυπόστατες, ψευδείς και κακοήθεις. Οι χορηγίες αποτελούν μόνιμη 
επιδίωξη του Δήμου και του Ενιαίου Φορέα Πολιτισμού, η δε διαδικασία αποδοχής 
των έγινε νόμιμα, με απόλυτη διαφάνεια και με τις προβλεπόμενες από τον νόμο 
διαδικασίες, όπως  ακριβώς  ακριβώς εξ άλλου είχε γίνει και στο παρελθόν, τότε που 
η μειοψηφία δεν είχε προβάλλει ΚΑΜΙΑ  αντίρρηση. 

5.-Καταδικάζει κάθε  προσπάθεια μεταφοράς ενός νοσηρού κλίματος δήθεν 
"σκανδαλολογίας" που επιχειρείται στην τοπική μας κοινωνία. 
6.-Καλεί  τους οποιουσδήποτε καταγγέλοντες, ή να προσκομίσουν άμεσα στον 
Εισαγγελέα όσα "στοιχεία" έχουν, ή, σε περίπτωση ανυπαρξίας στοιχείων να 
ανακαλέσουν δημόσια, άλλως, δηλώνει ότι είναι έκθετοι στην συνείδηση των 
πολιτών του Δήμου. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    455/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


